
Tartu Vallavolikogu Kogukonna-ja kultuurikomisjoni koosoleku protokoll nr. 10/08.11.2022 

Tabivere Rahvamajas. 

Osalejad: Jaanika Kreela, Veronika Täpsi, Meelis Villems, Meeli Kruus, Aune Sepp. 

Külalised: Tarmo Raudsepp, Anette Ant. 

Puudujad: Mariann Vink, Külli Suvi. 

Päevakord ja koosoleku käik: 

1. Tabivere Rahvamaja tänane päev, uus juhataja, tulevikuplaanid. 

Rahvamaja uus direktor Anette Ant annab ülevaate kultuuritööst ja uue hooaja plaanidest. Direktor 

on töösse sisse elanud hästi ning ka erinevate ringide töö on sügisel uue hoo saanud. Käima on 

lükatud uuena rahvatantsu ring ning heameelt tuntakse koostööst samas majas tegutseva Tabivere 

Noortekeskusega. 

Kuna maja on hakanud juba amortiseeruma, siis peab kindlasti uue eelarve puhul arvestama 

majandussummade suurendamisega. 

Komisjon tunnustab noore direktori entusiasmi ning julgustab raskemate probleemide ilmnemisel abi 

küsima. 

2. MTÜ Eesti Avatud Noortekeskuste Ühenduses osalemine. 

Arutelu käigus vaagitakse poolt ja vastuargumente ning komisjon leiab, et kuna Noortekeskuste juhid 

on ise soovinud ühineda Eesti Avatud Noortekeskuste Ühendusega, siis soovitame seda ka meie. 

Hääletamisel: 5 poolthäält, vastu ega erapooletuid ei ole. 

3. A) Vallavara omandamine, Raadi alev,  kinnistu nr. 2584404 (3 katastriüksust). 

Ülevaate annab Tarmo Raudsepp, komisjon leiab, et mõte on hea ning  

Hääletab: 5 poolthäält, vastu ega erapooletuid ei ole. 

B) Vallavara võõrandamine, Otslava, Kaasiku kinnistu mõtteline osa. 

Komisjon leiab, et eelnõu väärib toetamist, 

Hääletab: 5 poolthäält, vastu ega erapooletuid ei ole. 

 

4. Detailplaneeringu koostamise lõpetamine. 

Teema räägib lahti Tarmo Raudsepp. Maramaa külas asuva Suuresilla mü detailplaneeringu 

koostamine on pikalt juba pooleli. Ettepanek on lõpetada detailplaneeringu koostamine. Komisjon 

toetab vallavalitsuse eelnõud ning annab nõu, et mõttekas oleks ka ülejäänud sarnases seisus 

poolikud detailplaneeringud üle vaadata. 

Hääletamisel: 5 poolthäält, vastu ega erapooletuid ei ole. 

5. Loa andmine halduslepingu sõlmimiseks. 

Teemat selgitab Tarmo Raudsepp. Kuna sotsiaaltranspordi osas otsitakse parimaid lahendusi, siis 

teeb vallavalitsus ettepaneku liituda MTÜ Tartumaa Ühistranspordikeskuse korraldatava 

sotsiaaltranspordi teenusega.  Komisjon leiab, et selliselt saab paindlikumalt korraldada väga 

vajalikku teenust. 

Hääletamisel: 5 poolthäält, vastu ega erapooletuid ei ole. 



6. URBACT projekti tegevus. 

Tarmo Raudsepp tutvustab senitehtut ning soovitab ka edaspidi selle projektiga seonduvat 

koostööd jätkata. Meeskonda oleks mõttekas veel suurendada, et tegevust aktiviseerida. 

Komisjon otsustab: kiita heaks senise töö kokkuvõte ning uued ettepanekud. 

Hääletamisel: 5 poolthäält, vastu ega erapooletuid ei ole. 

7. Tabivere Soojamajanduse arengukava. 

Tarmo Raudsepp tutvustab Tabivere piirkonna soojamajanduse arengukava. Tänane seis näitab, et 

mõistlik on ikkagi asulates, alevikes kaugkütte arendamine, ka Lähtel, Kõrvekülas. Koostatud on 

Tabivere soojamajanduse arengukava 2022-2032 a. Komisjon otsustab selle heaks kiita. 

Hääletamisel: 5 poolthäält, vastu ega erapooletuid ei ole. 

8. Kohapealsed küsimused. 

Komisjonile laekunud pretensioon Laeva Spordihalli kasutamise küsimuses on leidnud juba 

lahenduse. 

Koosolek lõppes kl. 17.45 

Juhatas, protokolli koostas:  Aune Sepp  (allkiri digitaalne) 

 


